
 

 

 

 

 

 

 

 

Förslaget: Önskemål om utbyggnad av Gransäterskolans idrottshall där Bålsta if handboll hål-

ler till. Förutom en massa ungdomar som spelar så har vi ett herrlag i division 4, och när det är 

hemmamatch så är det fullsatt, vad händer om vi går upp i div 3? Tyvärr så är hallen inte så 

populär bland de gästande lagen då den anses dålig, sunkig och full med myror. Kort om för-

slaget/önskemålet. -Bygg ut hallen med en läktare på minst en långsida. -Laga eller byt ut de 

uppbrutna luckorna till manöverpanelerna för ljudutrustningen. -Fräscha upp de sittplatser 

som idag finns, så att man slipper få stickor i häcken och slippa kalldraget från ventilationen 

på och under bänkarna. -Byt ut alla kolsvarta och dammiga luftfilter ovan och under bänkar-

na. -Fräscha upp omklädningsrummen och duscharna, de ser inte roliga ut. -Möjlighet för för-

eningen att flytta kiosken som idag har sin serveringslucka en meter innanför ytterdörren och 

mitt i en rad trasiga skohyllor, Det är ofräscht att stå bland 100 par skor som är fulla med 

snöslask och annat och handla något ätbart. Varför inte byta lokal med gymlärarnas kontor i 

hallen? där kan man få en bättre miljö och alla behöver inte stå och trängas innanför ytterdör-

ren bland alla skor. -Möjlighet att kunna ställa upp ytterdörrarna på ett riktigt sätt och inte 

som idag med diverse skor eller pinnar fastklämda i dörren. Det har varit mycket prat om fot-

boll och konstgräsplaner i den här kommunen men inte ett ord har sagts om handbollen. Och 

som tidigare sagt....vad händer om herrlaget går upp i div 3? det kommer att krävas än mer ut-

rymme publikmässigt då, ett utrymme som är för litet redan i dagsläget. 

 

Personuppgifter 
skyddade (PUL)




